
Zápis zjednání Sportovní komise (SK)
Termín a místo zasedání:

Přítomni členové:

Omluvení členové: 
Neomluveni členové: 
Přítomní hosté:

pondělí 26. 4. 2021 od 18:00h, malá zasedací místnost radnice MČ 
Brno-Líšeň
Ladislav Barták - předseda, Marek Nosek, Eva Šabatová, Hana 
Chaloupková, Jozef Sedláček

Jindříška Baláková
Bronislav Horák
PhDr. Míchal Kročil - ředitel KCL

Program jednání:
1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu jednání
2. Představení nového ředitele KCL - spolupráce s KCL v tomto roce
3. Využiti Rokle pro sportování dětí - návrhy na rozšíření možností
4. Poznatky s útlumem sportování v čase pandemíe
5. Diskuse
6. Závěr

1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu jednání
Jednání bylo zahájeno v 18:10 hodin, přítomno bylí 3 členové, postupně se během dvaceti minut 
počet členů komise ustálil na pěti členech, komise je usnášeníschopná, navržený program byl 
schválen všemi hlasy.

2. Představení nového ředitele KCL - spolupráce s KCL v tomto roce
Předseda přivítal pana ředitele Kročila a představil ho členům komise. Dále informoval pana ředitele 
o průběhu dvou tradičních akcí naší městské části - vyhlášení sportovce Líšně a Silvestrovském 
pochodu. Pan ředitel Kročil byl požádán o podporu těchto akcí í na přelomu tohoto a příštího roku. 
Představou komise je zařazení potřebných částek pro uspořádání těchto dvou akcí do rozpočtu KCL 
pro příští rok.
Pan PhDr. Kročil vyjádřil ve svém krátkém projevu svou náklonost oblastem kultury i sportu, 
vyplývající ze svých osobních zálib. Pro uspořádání vyhlášení sportovce Líšně je zapotřebí včas 
domluvit termín akce, aby bylo umožněno využití Délňáku. Stav techniky potřebné pro ozvučení sálu 
je dobrý. Členové komise bylí seznámení s probíhající akcí KCL - upozorňování na skvělé 
osobnosti, spojené s Líšní. Takto by mohla být zveřejněna i další osobnost z oblasti sportu. Případné 
návrhy od členů komise je třeba adresovat KCL.

3. Využiti Rokle pro sportování dětí - návrhy na rozšíření možností
Předseda komise předložil návrh na další rozvoj možností využití oblasti Rokle. Pro venkovní 
sportování dětí by mohla být vytvořena speciální mapa Rokle. Tato mapa by pomohla budoucím 
pořadatelům sportovních akcí a to již tradičních jako jsou dětské cyklistické závody, nebo by 
umožnila vznik jiných soutěžení např. běžeckých, orientačních, koloběžek nebo vozíčkářů.
Současně by mohla bát využívána školami. V diskusi k tomuto bodu byla členy komise vyjádřena 
vhodnost Rokle pro sportování dětí spíše z 1.stupně ZŠ. Jozef Sedláček navrhl námět soutěže pro 
starší děti, vhodné zejména v případě současného omezení pohybových aktivit. Jednalo by se o 
vyhledávání kontrolních bodů v oblasti Líšně, nebo Brna s využitím mobilů - např. naskenování 
kontrolních kódů, nebo s využitím sociálních sítí. Obec by mohla motivovat účastníky odměnami. Pro 
takovouto soutěž by ale bylo třeba zajistit profesionální agenturu. Tyto dva náměty dáváme RMČ 
k posouzení.

4. Poznatky s útlumem sportování v čase pandemíe
Členové v diskusi popsali své poznatky. Sportovní oddíly se snaží o udržení činnosti dle platných 
pravidel, vyplývajících z aktuální zdravotní situace. Sportovní komise usuzuje, že v případě 
rozvolnění sportování pro amatérské sportovce dojde k návratu do plného objemu sportování, tak jak 
to bylo před pandemií.



5. Diskuse
Členové komise se v diskusi věnovali odhadům vývoje zdravotní situace v zemi, Termín dalšího 
jednání v měsíci květnu bude posunut na druhou polovinu měsíce, přesný termín včas oznámí 
předseda komise.

Jednání bylo ukončeno ve 19:00 hodin. 

Zapsal: Ladislav Barták J


